

# 智能马桶盖 ABS 双仕力

产品名称	智能马桶盖 ABS 双仕力
公司名称	上海豪卫洁具有限公司
价格	1200.00/件
规格参数	材质:ABS 品牌:双仕力 产地:中国
公司地址	上海市金山区兴塔镇兴福利路168弄38号3厅10室
联系电话	021-56971666-818 13736398888

## 产品详情

材质	ABS	品牌	双仕力
产地	中国	型号	SSL-108A
冲水方式	自动	使用方式	坐
颜色	-	活动类型	-
结构形式	分体式	产品类别	卫浴洁具

### 产品功能

1. 瞬间加热分秒必达有别传统水箱的加热模式，采用水电分离技术，使冷水在几秒内通过耐高温绝缘体包裹着加热，瞬间升温至设定的舒适温度。2. 自洁喷头 健康卫生每次使用前，自洁程序预先自动清洗喷头90s，便后按键，自洁程序全面保障便后喷头清洁，确保使用更卫生，全面满足您的健康需求。3. 安全节能 经济省电即热式能的消耗上，比传统储热产品节能至少30%以上。传统的储热式产品，水箱处于长期加热等待状态。只要水箱内于设定温度值时，即会开启自动加热模式。（考虑到这一点，便洁宝的储热产品特意增加了节能开关，在平常自动进入节能状态，可节省30%的用电量。）即热式产品只有在使用时才会开始加热，在正常情况下（室内水温需几秒钟水温就可达至您预设的温度。4. 保暖座圈 安全体贴安全稳定的保暖座圈设置，有4档调节温度（常温可根据不同的喜好自由调节，让您恒享舒适暖和的卫浴生活。5. 可调暖风烘干以舒适的暖风，烘干臀部残留的清洁部位更洁净干爽。45—65 间3档风温设置依您所需，智能科技更显人性。6. 缓降技术 安静耐用座圈座盖降技术设计，静音缓降无噪音，可保护缸体不受到猛烈撞击损坏，安全又耐用。7. 触媒除臭 清新舒爽采用高科技触媒技术，从源头彻底消除异味，除臭效果佳且持久，让您净享清新舒爽的卫浴生活。8. 洁净采用抗菌材料座圈，达到国家的抗菌标准，能有效封堵环境污染与病毒传播源头，全面保障您的健康。9. 健康呵护温和的气泡水柱柔软冲洗模式，可持久恒温达到24小时，不管是臀部清洗或是女性专用都会令您倍感舒适。清洗过程中，还可以对水压和水温进行调节。全方位的清洗选择，不管是对女性疾病、肛疾或是痔疮，都起到良好呵护。10. 活性水质 干净卫生在清洗时，保证100%的活性水水质，避免了水箱长期使用后出现污垢或放水不彻底水质更干净、更卫生。11. 女性专用 洁净体贴臀部清洗+女性专用清洗+烘干，一键完成，操作便捷，适合女性日常护理专用，体贴更周到。12. 红外遥控 方便快捷采用红外遥控，可预设多种冲洗模式和各种功能，只需一按，即时遥控，快捷更方便。13. 多档可用双喷头式清洗器，具有多档前后位置可调和往复按摩式冲洗双重功能。多档前后位置可调功能可使您方便地清洗部位；往复按摩式冲洗功能不仅扩大了冲洗面积，更重要的是给您带来舒适的享受。。14. 恒温坐浴 女性独享先技术，颠覆了传统90s温水冲洗模式，41 持久恒温，可有效抑菌，有助于伤口愈合，尤其是产后、手术后的

对女性日常护理更是有着极佳的疗效。

the mainly function of ssl-108a intelligent closetool :

1 . momentary heating, hot in second which is different to the traditional water tank in heating mode, using water & electricity techniques to make the cold water hot in seconds after pass the heating pipe which was covered by high temperature insulator

2 . self-cleaning nozzle, health and hygiene before using, the self-cleaning system will clean the nozzle 10s, and after using, the system will open again to clean the 10s nozzle to sure the health and hygiene for next time using to meet your health requirements and energy-saving, economy and power-saving

Instantaneous water heater is about 30% less in power consume than traditional water heater, the traditional water heater, the keeping on the situation of heating always, and if the water temperature in tank lower to the designated temperature, the auto-system will be open. but the instantaneous water heater will heat only during using , and under the normal situation (temperature 5-7 degree indoor) only need 3 seconds the water temperature will arrive the temperature your hoping. 4 . warm-protect pedestal safety and considerations safety and steady warm-protect pedestal ring has 4 temperature adjust system ( normal temperature is and can be adjusted according to personal favor, enjoy yourself in the comfortable and warmth bathe life. 5 . adjustable warm drying to dry the water which kept on the buttocks with comfort warm wind, to make your body more comfortable, during 4 temperature has 3 classes wind temperature install system according to your requirement, more humanity of the intelligent science technology. 6 . fall safe technology, silence and durable

pedestal ring cover designed by damping fall safe technology, silent without any noise to protect the cylinder body from striking and durable. 7 . auto-deodorization, fresh and bright

auto-deodorization, remove the bad smell from origin, the affect of deodorization is perfect and longer, enjoy you are in fresh bathe life. 8 . anti-bacterium, cleanse deeply

the pedestal ring anti-bacterium material arrived the anti-bacterium standard of china, which can prevent the environment pollution virus spread, to guarantee your health. 9 . constant temperature washing, good caring your health the system of moderate water washing, can keep 24 hours under constant temperature, not only the buttock washing but female using make you comfortable washing, the water pressure and temperature can be adjusted. omnibearing washing choice, not only for lady sickness, anus sore and hemorrhoids. 10 . active water, cleaning and hygiene during washing, the 100% active water avoiding the water tank have dirt and water drainagenon complete after long time using, which guarantee the water more cleaning. 11 . female using, considerate cleanse

buttock washing+ female special washing+ drying can be ready in one time, operating convenient, which is fit to female physical and daily nurse, considerate. 12 . control by infrared ray, convenient

infrared ray control can install many washing mode and other function, only need one press, control real time, very easy and convenient. 13 . many classes adjusted, reciprocating washing

using double spout washer, and have double function of the front and back seat can be adjusted and reciprocating washing like the function of the front and back seat can guarantee you can catch the part of washing easily, reciprocating washing function the washing area, enjoy yourself in side is the most important. 14 . constant temperature sit washing, for female

using advanced technology all over the world, overthrow the traditional 90s warm water washing mode, 41 temperature keep term, which can inhibit the bacterial effectual, promote the wound heal, especially for the recover of post partum, postoperative good healing effect for female ' s daily nurse.